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Trabzon Sosyal Güvenlik İl Müdürü Erdem Akbay, Gazetemize nezaket ziyareti gerçekleştirerek Yazı İşleri Müdürümüz Ahmet Kamburoğlu
ile bir süre sohbet ettiler. Müdür Akbay, Sosyal Güvenlik vazgeçilmez bir haktır diyerek önemli değerlendirmelerde bulundu.

TAMAMLANMAYAN KAVÞAK
KAZALARA SEBEBÝYET VERÝYOR!
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Vakfıkebir İlçe Başkanı Olcay Bahadır, Tamamlanmayan kavşak, işaret levhaları ve
temizlenmeyen yabancı otlar sürücülerin görüşünü engellemekte ve kazalara sebebiyet verebilmektedir dedi. 

DENETLEME OLMADIÐI
SÜRECE ÝLÇEDEKÝ TAÞIMALI
EÐÝTÝM TEHLÝKE ALTINDADIR
Vakfıkebir Şoförler ve Otomobilciler Odası Başkanı İsmail Hakkı Çobanoğlu,
2023-2024 Eğitim öğretim yılını kazasız, belasız ve sağlıklı bir şekilde atlatırız umudu
içerisindeyim diyerek öğrenci taşıma noktasında önemli değerlendirmede bulundu.

> Sadık AYDIN 2'de

BÝR KÝÞÝ AÐIR YARALANDI
Vakfıkebir İlçesi Gülbahar Hatun Caddesi Gençlik Merkezi kavşağında
sürücü kursu aracı ile motor bisiklet çarpıştı. Kazada 1 kişi ağır yaralandı. 

rabzon Sosyal 

TGüvenlik İl Müdürü 
Erdem Akbay, 

sosyal güvenlik 
sisteminin, vatandaşlara 
hayatları boyunca sağlık 
hizmeti vermeyi ve asgari 
bir gelir düzeyi sağlamayı 
ve kişilerin yaşlılık, 
hastalık, malullük, işsizlik, 
iş kazaları gibi çeşitli 
nedenlerle 
çalışamadıkları 

dönemlerde onları 
korumayı ve bu risklerden 
doğan zararları gidermeyi 
amaçlayan sistem 
olduğunu ifade ederek, 
bireylerin 
karşılaşabilecekleri 
mesleki, fizyolojik ve 
sosyo-ekonomik risklere 
karşı güvence sağlayan 
politika ve sistemler 
bütünü olduğunu söyledi.
“SİGORTALI ÇALIŞMAK 

ZORUNLULUKTUR”
İş hayatında çalışmaya 
başlayan herkesin 
mutlaka sosyal güvenlik 
sistemine dâhil olması 
gerektiğini ifade edenİl 
Müdürü Akbay, 
işverenlerin yanlarında 
çalıştırdığı kişileri sosyal 
güvenlik kurumuna 
bildirmelerininyasal bir 
zorunluluk olduğunu 
vurguladı.

SOSYAL GUVENLiK VAZGEÇiLMEZ BiR HAKTIR

umhuriyet Halk Partisi 

C(CHP) Vakfıkebir İlçe 
Başkanı Olcay 

Bahadır yaptığı açıklamada, 
Vakfıkebir Kemaliye 
Mahallesi'nde bulunan 
Gençlik ve Spor Merkezi 
karşısındaki kavşağın 
tamamlanmaması ve 
karayolu üzerindeki işaret 

levhalarının görüşü 
engellemesi ile orta refüjdeki 
yabancı otların 
temizlenmemesi, ciddi 
güvenlik sorunlarına yol 
açmaktadır. Bu durum, 
geçtiğimiz hafta yaşanan ve 
maalesef yaralanmalı bir 
trafik kazasına neden olan 
bir örnekle teyit edilmiştir. > Ahmet KAMBUROĞLU 3'de

HER YIL 59 BiN
KiÞi YAÞAMINI
YiTiRiYOR
Trabzon Bölgesi Veteriner Hekimler Odası
Başkanı Erol Sayın,  28 Eylül Dünya Kuduz Günü
nedeni ile önemli değerlendirmelerde bulundu.

>Devamı 2'de

> Alper Özkan KARAGÖL 2'de > Sadık AYDIN 3'de



Trabzon Sosyal Güvenlik İl 
Müdürü Erdem Akbay, 
sosyal güvenlik sisteminin, 

vatandaşlara hayatları boyunca 
sağlık hizmeti vermeyi ve asgari 
bir gelir düzeyi sağlamayı ve 
kişilerin yaşlılık, hastalık, 
malullük, işsizlik, iş kazaları gibi 
çeşitli nedenlerle çalışamadıkları 
dönemlerde onları korumayı ve 
bu risklerden doğan zararları 
gidermeyi amaçlayan sistem 
olduğunu ifade ederek, bireylerin 
karşılaşabilecekleri mesleki, 
fizyolojik ve sosyo-ekonomik 
risklere karşı güvence sağlayan 
politika ve sistemler bütünü 
olduğunu söyledi.
“SİGORTALI ÇALIŞMAK 
ZORUNLULUKTUR”
İş hayatında çalışmaya başlayan 
herkesin mutlaka sosyal 

güvenlik sistemine dâhil olması 
gerektiğini ifade edenİl Müdürü 
Akbay, işverenlerin yanlarında 
çalıştırdığı kişileri sosyal 
güvenlik kurumuna 
bildirmelerininyasal bir 
zorunluluk olduğunuvurguladı.
“SİGORTASIZ ÇALIŞMAK 
RİSKTİR”
İl Müdürü Erdem Akbay, sosyal 
güvenlik sisteminin çalışanlara 
birçok fayda sunduğuna dikkat 
çekerken, kayıt dışı çalışma 
durumunda ise kişilerin bu 
haklardan mahrum kalacağının 
belirtti.İl Müdürü Akbay, 
'Sigortasız çalışmak, kişinin 
kendisinin ve ailesinin yarınlarını 
tehlikeye atan en büyük risktir.' 
dedi. Sosyal güvenlik sistemi 
açısından üç tür kayıt dışılık 
olduğunu söyleyen İl Müdürü 

Akbay, bunları; çalışan kişilerin 
sosyal güvenlik kurumuna hiç 
bildirilmemesi, çalışma gün 
sayılarının eksik bildirilmesi ve 
prime esas kazançlarının eksik 
bildirilmesi şeklinde sıralayarak 
her üç durumun da kayıt dışılık 
olarak ifade edilebileceğini ve 
yaptırıma tabi olduğunu belirtti. 
Kayıt dışı çalışmanın sadece 
kişilerin Sosyal Güvenlik 
Kurumuna hiç bildirilmemesi 
olarak düşünülmemesi 
gerektiğini söyleyen Erdem 
Akbay, kişilerin kazanç ve gün 
sayılarının doğru şekilde beyan 
edilmemesinin de kayıt dışılık 
olarak nitelendirildiğini sözlerine 
ekledi. 
“KAYIT DIŞI ÇALIŞMAYI 
REHBERLİKLE 
AZALTACAĞIZ”

İl Müdürü Erdem Akbay, kayıt 
dışı istihdama neden olan 
etkenlerden bir tanesi de 
çalışanların ve işverenlerin 
sosyal güvenlik mevzuatından 
kaynaklanan hak ve 
yükümlülüklerini yeterince 
bilmemeleri ve sosyal güvenliğin 
önemi konusunda yeterli bilinç 
seviyesine sahip olmamalarıdır. 
Bu nedenle, Sosyal Güvenlik 
Kurumu olarak, rehberlik 
anlayışını esas alan bir yöntem 
ile kayıtlı istihdamı teşvik 
etmeye çalıştıklarını anlattı.
“YÜKSEK CEZALARLA KARŞI 
KARŞIYA KALMAYIN”
İl Müdürü Erdem Akbay, yapılan 
denetim ve tespitlerde sigortasız 
işçi çalıştırdığı tespit edilen 
işverenlere yüksek tutarlarda 
idari para cezası uygulandığının 
altını çizerek, sigortasız işçi 
çalıştırmanın, sigortalı işçi 
çalıştırmaktan çok daha maliyetli 
ve riskli olduğunu söyledi. İl 
Müdürü Akbay, örneğin bir 
işçinin1 gün dahi sigortasız 
çalıştırıldığının denetim 
neticesinde anlaşılması halinde 
işverene 2023 yılı için en az 
26.829 TLidari para cezası 
uygulanacağını belirtti.
“KAYIT DIŞILIK ÇALIŞANLAR, 
İŞVERENLER VE KAMU 
MALİYESİ ÜZERİNDE 
OLUMSUZ ETKİ 
OLUŞTURUR”
Kayıt dışı istihdamın toplumun 
sosyal ve ekonomik değerleri 
üzerinde birçok olumsuz etkisi 
bulunduğuna dikkat çeken İl 

Müdürü Akbay, sigortasız 
çalışan işçinin hasta olması 
durumunda sağlık 
yardımlarından 
yararlanamayacağını, uzun 
vadede emekli olamayacağını 
ve ölümü halinde de eş ve 
çocuklarına maaş 
bağlanamayacağını söyledi. 
Yapılan denetimler ve tespitler 
sonucu sigortasız işçi çalıştırdığı 
tespit edilen işyerlerinin sigorta 
prim teşviklerinin de 
durdurulacağının altını çizen İl 
Müdürü Akbay, işverenlere 
yüksek tutarlarda idari para 
cezası uygulanacağını da 
belirtti. Ayrıca bu işverenlerin 
işyerlerinde meydana 
gelebilecek iş kazası ve meslek 
hastalıkları karşısında devlete 
ve işçilere karşı ağır idari ve adli 
yükümlülüklerle karşı karşıya 
kalabileceklerini söyleyen İl 
Müdürü Akbay, işverenlerin 
muhakkak kanundan doğan 
yükümlülüklerini tam olarak 
yerine getirmeleri gerektiğini 
belirtti. 
“KAYIT DIŞI ÇALIŞIP 
ÇALIŞMADIĞINIZI 
SORGULAYIN”
Çalışanların çalışmalarının 
işverenler tarafından bildirilip 
bildirilmediğini veya hangi 
kazanç seviyesinden bildirildiğini 
kısa sürede öğrenebileceği 
yollara da değinen İl Müdürü 
Akbay, çalışanların e-devlet 
şifresi ile sorgulama 
yapabileceklerini, 7 gün 24 saat 
“ALO 170” Çalışma ve Sosyal 

Güvenlik İletişim Merkezi'ni 
arayabileceklerini ayrıca İl 
Müdürlüğünün yanı sıra 
Ortahisar, Akçaabat, Beşikdüzü, 
Araklı ve Of ilçelerimizde 
bulunan sosyal güvenlik 
merkezlerimize başvurarak da, 
sigortalı çalıştırılıp 
çalıştırılmadıklarını ve hangi 
kazanç seviyesinden 
bildirildiklerini kısa sürede 
öğrenebileceklerini söyledi. 
“KAYIT DIŞI ÇALIŞMAYA 
KAYITSIZ KALMAYIN”
İl Müdürü Erdem Akbay, 
çalışanların sigortasız 
çalıştıklarını ya da ücretlerinin 
veya çalışma sürelerinin eksik 
bildirildiğinitespit ettiklerinde 
ihbar ve şikayetlerini; Çalışma 
ve Sosyal Güvenlik İletişim 
Merkezi “ALO 170”e, en yakın 
sosyal güvenlik il müdürlüğü 
veya sosyal güvenlik merkezine 
ya da CİMER yani 
Cumhurbaşkanlığı İletişim 
Merkezi üzerinden 
yapabileceklerini vurguladı. 
“KAYITLI ÇALIŞMAK SOSYAL 
SORUMLULUKTUR”
İl Müdürü Erdem Akbay, gerek 
işçilerin gerekse işverenlerin 
kayıt dışı çalışma ve çalıştırma 
yolunu tercih etmemelerini, 
hiçbir çalışanın canının kayıt dışı 
çalışacak kadar ucuz 
olmadığını, her alanda olduğu 
gibi sosyal güvenlik konusunda 
da kurallara uygun hareket 
etmenin birbirimize ve ülkemize 
olan sorumluluğumuzun bir 
gereği olduğunu ifade etti.
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Alper Özkan KARAGÖL

SOSYAL GÜVENLİK VAZGEÇİLMEZ BİR HAKTIR
Trabzon Sosyal Güvenlik İl Müdürü Erdem Akbay, Gazetemize nezaket ziyareti gerçekleştirerek Yazı İşleri Müdürümüz Ahmet Kamburoğlu
ile bir süre sohbet ettiler. Müdür Akbay, Sosyal Güvenlik vazgeçilmez bir haktır diyerek önemli değerlendirmelerde bulundu.

03.10.2023

BİR KİŞİ AĞIR YARALANDI
Vakfıkebir İlçesi Gülbahar Hatun Caddesi Gençlik Merkezi kavşağında
sürücü kursu aracı ile motor bisiklet çarpıştı. Kazada 1 kişi ağır yaralandı. 

uma günü saat 17.00 

Csularında Vakfıkebir İlçesi 
Gülbahar Hatun Caddesi 

Mustafa Turupçu Gençlik Merkezi 
kavşağında sürücü kursu aracı ile 
motor bisiklet'in çarpışması sonucu 1 
kişi ağır yaralanarak Vakfıkebir Devlet 
Hastanesine kaldırıldı. Edindiğimiz 
bilgiye göre, Vakfıkebir istikametinden 
Trabzon istikametine gitmekte olan 
Motor bisiklet sürücüsünün önüne tali 
yoldan ana yola çıkmakta olan 
sürücü kursu aracına çarptı. Kazada 
ağır olarak yaralanan motor bisiklet 
sürücüsü hastaneye kaldırıldı. Olay 
ile ilgili soruşturma devam ediyor.  

T
rabzon Bölgesi Veteriner 
Hekimler Odası Başkanı 
Erol Sayın,  28 Eylül 

Dünya Kuduz Günü nedeni ile 
önemli değerlendirmelerde 
bulundu. Başkan Sayın, 
insanların kuduza maruz 
kalmasının yüzde 99'a varan 
oranda kaynağı köpeklerdir 
diyerek konu hakkında önemli 
açıklamalarda bulundu.
“HER YIL 59 BİN KİŞİ 
YAŞAMINI YİTİRİYOR”
L. Pasteur'ün, ölüm günü olan 
28 Eylül, Dünya Kuduz Günü 
olarak anılıyor. Bu gün, Küresel 
Kuduz Kontrolü İttifakı, GARC 
(Global AllianceforRabies 
Control) tarafından koordine 
edilen uluslararası bir 
bilinçlendirme günü. Kuduz 
kontrolü için “Küresel İttifak” olan 
GARC'ın çalışmaları; köpeklerin 
aşılanması (insanların kuduza 
maruz kalmasının yüzde 99'a 
varan oranda kaynağı 
köpeklerdir) ve tüm toplumu “tek 
sağlık yaklaşımı” ile korumak 
çerçevesinde yoğunlaşmıştır. 
Kuduz, bazı ada ülkeleri hariç 
tüm dünyada görülen bir 
çokzoonotik (hayvanlardan 
insanlara bulaşan hastalıklar) 
hastalıktan biridir. Her yıl 
yaklaşık 59 bin kişi kuduz nedeni 

ile yaşamını kaybetmektedir. 
“% 99,9 ÖLDÜRÜCÜ ANCAK 
%100 ÖNLENEBİLİR BİR 
HASTALIK”
Kuduz aşısı 1885 yılında , yani 
neredeyse yüz elli yıl önce 
geliştirilmiş, %99,9 ölümcül ama 
%100önlenebilir bir hastalıktır.. 
Son yıllarda, ülkemizde kuduz 
hastalığı geçtiğimiz yıllara göre 
daha fazla 
konuşulmaktadır.Kuduz riskli 
ısırılmalar, kuduz nedeni ile ölüm 
ve herşeyden önemlisi 
insanlarda kuduz aşısına 
erişilememesi özellikle 2022 
yılında gündemdeydi. 
21.yüzyılda kuduz nedeni ile 
insanların ölmesi kabul edilebilir 
değildir. 
“VETERİNER HEKİMLER 
SAYESİNDE ÖNLENEBİLİR 
HASTALIK”
Kuduz başta olmak üzere, çok 
sayıdaki zoonotik hastalığı 
Veteriner Hekimler hayvanlarda 
önleyerek, toplum sağlığını 
korurlar.  Şu anda ülkemizde bu 
konuların gündem olmasının 
nedeni Veteriner Hekimlik 
hizmetlerinde aksama ve bu 
aksamanın nedeni ise özerk bir 
Veteriner Hekimlik otoritesinin 
olmayışı, yeterince Veteriner 
Hekimin koruyucu hekimlik 

konusunda 
görevlendirilmemesidir.
“TEK SAĞLIK”
28 Eylül dünyada 'kuduz 
hastalığı' konusunda farkındalık 
yaratmayı amaçlamış bir gündür 
ve bu sene teması 'Hepimiz 
birimiz için, Tek Sağlık hepimiz 
için' olarak belirlenmiştir. Uzun 
zamandır, hayvanların hak ettiği 
sağlıklı ve refah içinde bir yaşam 
ile toplum sağlığı ve refahı için 
savunduğumuz Tek Sağlık 
yaklaşımını konuşmanın tam 
zamanı
“HASTALIK NASIL KONTROL 
EDİLEBİLİR”
-Tek sağlık sistemine uygun 
olarak doğrudan “hastalık kontrol 
ve izleme merkezi” ve buna bağlı 
“merkezi bir araştırma enstitüsü” 
kurulmalıdır.
-Tarım ve Orman Bakanlığı'nda 
merkezden taşraya etkin olarak 
işleyebilen bir yapı olarak, 
“Veteriner İşleri Genel 
Müdürlüğü” ve taşrada veteriner 
işleri il ve ilçe müdürlükleri 
kurulmalıdır.
-Sağlık Bakanlığı'nda ise 
“Veteriner Halk Sağlığı Genel 
Müdürlüğü” ve buna bağlı olarak 
taşrada sağlık il ve ilçe 
müdürlüklerinin altında 
“Veteriner Halk Sağlığı Birimleri” 
oluşturulmalıdır.
-Belediyeler bünyesinde de 
büyükşehir belediyelerinde 
“Veteriner İşleri Daire 
Başkanlığı”, küçük illerde ve 
ilçelerde “Veteriner İşleri 
Müdürlükleri” kurulmalıdır.
-Tek sağlık konsepti, bütçesi 
olan ve karar alma 
mekanizmasında etkin bir rol 
alan ve uygulayan bir yapıya 
dönüşmelidir.

HER YIL 59 BİN KİŞİ YAŞAMINI YİTİRİYOR
Trabzon Bölgesi Veteriner Hekimler Odası Başkanı Erol Sayın,  28 Eylül
Dünya Kuduz Günü nedeni ile önemli değerlendirmelerde bulundu.
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TAMAMLANMAYAN KAVŞAK
KAZALARA SEBEBİYET VERİYOR!
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Vakfıkebir İlçe Başkanı Olcay Bahadır, Tamamlanmayan kavşak, işaret levhaları ve
temizlenmeyen yabancı otlar sürücülerin görüşünü engellemekte ve kazalara sebebiyet verebilmektedir dedi. 

umhuriyet Halk Partisi 

C(CHP) Vakfıkebir İlçe 
Başkanı Olcay Bahadır 

yaptığı açıklamada, Vakfıkebir 
Kemaliye Mahallesi'nde 
bulunan Gençlik ve Spor 
Merkezi karşısındaki kavşağın 
tamamlanmaması ve karayolu 
üzerindeki işaret levhalarının 
görüşü engellemesi ile orta 

refüjdeki yabancı otların 
temizlenmemesi, ciddi güvenlik 
sorunlarına yol açmaktadır. Bu 
durum, geçtiğimiz hafta 
yaşanan ve maalesef 
yaralanmalı bir trafik kazasına 
neden olan bir örnekle teyit 
edilmiştir.
Bu tehlikeli durumu dikkatinize 
getirerek, gerekli önlemlerin bir 

an önce alınmasını talep etmek 
istiyorum. Tamamlanmayan 
kavşak, işaret levhaları ve 
temizlenmeyen yabancı otlar 
sürücülerin görüşünü 
engellemekte ve kazalara 
sebebiyet verebilmektedir. 
Bu sorunların çözümü için 
aşağıdaki önlemlerin alınmasını 
talep ediyorum:

1. Kavşağın acilen 
tamamlanması ve trafik akışını 
düzenleyecek düzenlemelerin 
yapılması.
 2. Karayolu üzerinde bulunan 
işaret levhalarının görüşü 
engellemesinin önüne geçilmesi 
ve eksik olanların 
tamamlanması.
 3. Ortadaki refüjdeki yabancı 

otların temizlenmesi ve düzenli 
bakımının sağlanması.
 4. Trafik güvenliği ile ilgili 
düzenlemelerin gözden 
geçirilmesi ve gerektiğinde 
güncellenmesi.
Bu önlemlerin alınması, 
sürücülerin güvenliği ve trafik 
akışının düzeni için son derece 
önemlidir. Kaza riskinin 

azaltılması ve vatandaşların can 
güvenliğinin sağlanması adına 
yetkililerin derhal harekete 
geçmesini rica ediyorum.
Kamu hizmeti ve toplum 
güvenliği açısından bu konuya 
duyarlılık göstereceğinize 
inanıyor, gerekli önlemlerin 
acilen alınmasını umuyorum 
dedi.
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DENETLEME OLMADIĞI SÜRECE İLÇEDEKİ
TAŞIMALI EĞİTİM TEHLİKE ALTINDADIR
Vakfıkebir Şoförler ve Otomobilciler Odası Başkanı İsmail Hakkı Çobanoğlu, 2023-2024 Eğitim öğretim yılını kazasız, belasız
ve sağlıklı bir şekilde atlatırız umudu içerisindeyim diyerek öğrenci taşıma noktasında önemli değerlendirmede bulundu.

V
akfıkebir Şoförler ve 
Otomobilciler Odası 
Başkanı İsmail Hakkı 

Çobanoğlu, 2023-2024 Eğitim 
öğretim yılını kazasız, belasız ve 
sağlıklı bir şekilde atlatırız 
umudu içerisindeyim diyerek 
öğrenci taşıma noktasında 
önemli değerlendirmede 
bulundu. Başkan Çobanoğlu, 
denetleme olmadığı sürece 
ilçedeki taşımalı eğitim tehlike 
altındadır dedi.
“ÖĞRENCİLERİN HAYATI 
BENİM İÇİN ÇOK ÖNEMLİ”

Vakfıkebir Şoförler ve 
Otomobilciler Odası Başkanı 
İsmail Hakkı Çobanoğlu, 
“İnşallah kazasız, belasız sağlık 
açısından, insanların çalışmaları 
açısından 2023-2024 eğitim 
öğretim yılını rahat atlatırız 
umudu içerisindeyim. Neden 
umut ediyorum? Çünkü 
denetleme olmadığı süre 
içerisinde geçen yıllarda 
yaşadığımız sıkıntılar aynı 
şekilde devam edecektir. 
Hakikatten bu işi Allah korkusu 
ile yapanlar bütün kurala 

harfiyen uyan firmalar var. 
Bunun yanı sıra çakma, 
uydurma firmaların yanı sıra 
özel taşımacılık yapan şahıslar 
da hiçbir kurala uymuyorlar. 
Uymadıkları gibi öğrencilerinde 
hayatlarını tehlikeye sokuyorlar. 
Öğrencilerimizin hayatı benim 
için çok önemli. Bazıları için 
önemli olmaya bilir.  
“3 SERVİSİ 1 ARAÇLA 
ÇEKİYORLAR”
Burada şu konunun altını 
özellikle çizmek istiyorum, İhale 
alan bazı firmaların yanı sıra 
özel olarak tek başına taşıma işi 
yapan insanlar üç servisi bir 
arabayla yapıyorlar.  Bu da 
öğrenci açısından çok sıkıntı 
yaratıyor. Hem öğrenciyi okula 
yetiştirmek için şoför hızlı araç 
kullanıp öğrencilerin hayatını 
tehlikeye atıyor. Hemde 
sabahtan çok erkenden 
öğrencileri evlerinden alıp 
taşımaya başlıyorlar. Öğrenciler 
mecbur aç karnına evden 
çıkmak zorunda kalıyor. Sabah 
saat 6.45 de işlerini yetiştirmek 
için Vakfıkebir'den Beşikdüzü'ne, 
Çarşıbaşı'na gidiyorlar. Üç 
servisi de yetiştirebilme adına 
öğrencileri evden çok erken alıp 

çok erken saatte okula 
bırakıyorlar. Zaten başka 
yetiştirme şansları da yok. 
Maalesef buda öğrencileri 
olumsuz yönde etkiliyor. 
“ZARARINA İHALEYİ ALIP, 
ÖĞRENCİLERİN HAYATINI 
RİSKE ATIYORLAR”
Bazı firmalar ve şahıslar 
maalesef ihale alabilmek için 
muammel bedelin altında fiyat 
vererek ihale aldılar. Bu adamlar 
zarar etmemek için mecbur 1 
araçla 3 servis çekiyorlar. Bu 
çok yanlış bir uygulamadır. Bu 
ihaleler iptal olacaktı. Hatta 
gitmişler Milli Eğitime mazotu 
%30 indirimli aldığımıza dair 
kağıt vermişler. Böyle bir indirim 
söz konusu bile değil. Şuanda 
kilometreye göre biz mazotu litre 
fiyatından alıyoruz. Yani bunlar 
bilinçli olarak büyük hata 
yaptılar. Ben gittim şoförler 
odası başkanı olarak çalışan 
araçların tarafıma bildirilmesi 
için dilekçe verdim. Hatta 
kaymakama bilgi verin, 
kaymakam başkanlığında bir 
komisyon kurup takibini yapalım 
dedim. Hiç kimse oralı olmadı. 
“LİSE ÖĞRENCİLERİ İLE 
İLKOKUL ÖĞRENCİLERİ AYNI 

SERVİSLE TAŞINIYOR”
Lise öğrencileriyle ilköğretim 
öğrencilerini aynı araçla 
taşıyorlar bilgisi bize geldi. Lise 
öğrencileriyle ilköğretim 
öğrencilerinin aynı serviste 
taşınmasına karşı çıkacağım. Bu 
sorunları aşabilmeyi eğer bu 
sene başaramazsak bir daha bu 
işin altından çıkamayız. Sabah 
sürekli veliler okullardan 
aranıyor. öğrenci gelmiyor diye, 
öğrenciyi alan yok ki. Bir başka 
sıkıntı ise Diyaliz arabasını 
öğrenci servisi olarak 
kullanıyorlar. Sabaha kadar 
diyaliz hastası taşıyorlar sonra 
da gidiyor öğrenci taşıyorlar. Bu 
araçta ilaç kullanılmıyor mu? 7 
yaşındaki öğrenci taşıyor bu 
araç. Yazıktır, günahtır. Ben bu 
işin peşini bırakmayacağım. 
Nereye yazı yazılacaksa 
yazacağım.
“OKUL SERVİSLERİMİZ 
ÖĞRENCİ TAŞIMAYA MÜSAİT 
Mİ?”
Okul servisine müsait olmayan 
araçların adlarını komisyon aldı. 
Komisyondan geçen araçlar 
gidip araçlarını komisyona teslim 
ederek araçların 
fotoğraflandırıldı. Fakat belli 

şirketlerin araçları fotoğraflandı 
da diğer kısmı neden 
fotoğraflanmadı. Ben Milli Eğitim 
Müdürüne dedim, oradaki 
kuruma da söyledim. Hepinizi 
şikayet edeceğim. Bu iş 
kurallara uygun olacak. Çünkü 
daha sonra olacak olaylar 
karşısında bunların altından 
kalkamayacağız. Bu sene bu işi 
toparlamamız lazım. Bu sene 
toparlayamazsak daha 
toparlayamayacağız ve inşallah 
kötü bir işle karşılaşmayız. İlçe 
Emniyet Müdürlüğünde yeni 
gelen komiserimizle konuştum 
anlattım, jandarmayla konuştum 
anlattım. Herkese anlatıyorum. 
Bir iki hafta taşlar yerine oturur 
diye bekleyeceğiz ve dikkat 
edeceğiz. Ondan sonra düzelme 
olmazsa gerekli yerlere şikayet 
edeceğim. Bu öğrencilerin 
canına bir şey gelmeden ve 
yarın eyvah demeden gerekli 
önlemleri almalıyız. Bu 
çocukların hayatı bizim için 
önemli. Bunlar bizim 
çocuklarımız. Bazılarının 
umurunda olmaya bilir, fakat biz 
önemsiyoruz. Kurallar neyi 
emrediyorsa onu uygulamalıyız 
dedi. 
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rabzon Büyükşehir 

TBelediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu'nun vizyon 

projeleri arasında yer alan 
Ganita, şehrin marka değerini 
artırırken görkemli 
organizasyonlarıyla da 
misafirlerine doyumsuz anlar 
yaşatmaya devam ediyor. 
Gerçekleştirilen sosyal ve 
kültürel aktiviteler, konserler ve 
festivallerle yüz binlerce 
misafirini ağırlayan Ganita, 
farklı konseptlerdeki sosyal 
tesislerinde sunduğu 
hizmetlerle de tam not alıyor.
“HER YAŞTAN İNSANA 
HİTAP EDİYOR”
Ganita'nın Trabzon için 
herhangi bir yer olmadığını 
vurgulayan Başkan Zorluoğlu, 
“Ganita yüreği sevgiyle, aşkla, 
dostlukla, sanatla, şiirle 
çarpan, binlerce kişide iz 
bırakmış bir mekânın adıdır. 
Ganita sıkı müdavimleri olan 
bir yerdir. Trabzon'da gün 
batımının daha güzel 
yaşanabileceği Ganita'dan 
başka bir yer yoktur. Yürüyüş 
ve bisiklet yolları, iskeleler, 
seyir terasları, kafeteryalar, 
çocuklarımıza, gençlerimize 
hizmet edecek oyun 
alanlarıyla burası her yaştan 
insanımıza hitap ediyor. Ayrıca 
bir turizm şehri olan Trabzon 

için yeni bir destinasyon 
olmuştur” dedi.  
“MEMNUNİYET 
DUYUYORUM”
Ganita'nın Trabzon'u yeniden 
denizle buluşturduğunu da 
belirten Başkan Zorluoğlu, 
“Hemşehrilerimizi denizle 
yeniden barıştıran ve sahille 
kucaklaşmalarına vesile olan 
Ganita projemiz, yıllardır 
dillere adeta pelesenk olan 
'Akdeniz akşamları bir başka 
oluyor' şarkısını 'Ganita 
akşamları bir başka oluyor' 
şekline çevirmeyi başarmıştır. 
Karadeniz'in ve Türkiye'nin ses 
getiren sanatçılarının sahne 
aldığı Ganita'nın gecenin geç 
saatlerine kadar gördüğü 
ilgiden memnuniyet 
duyuyorum. Restoranları, 
yürüyüş ve dinlenme 
alanlarıyla fark yaratan Ganita 
projemiz yaza damga vurdu 
diyebilirim” ifadelerini kullandı.
“TESİSLERİMİZLE FARK 
YARATTIK”
Trabzon Büyükşehir Belediyesi 
olarak sosyal tesisler 
noktasında fark yarattıklarını 
da dile getiren Başkan 
Zorluoğlu, “EYOF, Yalıncak, 
Botanik ve Sera Gölü'nde 
olduğu gibi ve Ganita sosyal 
tesisleri de hemşehrilerimizden 
büyük ilgi görüyor. 'Ganita, 

Dalyan, Peşko ve Mendirek 
isimli kafe ve restoranlarımız 4 
ayrı konseptle vatandaşlarımız 
ile yerli-yabancı turistlerimize 
hizmet veriyor. Zengin 
menülerimiz ve uygun 
fiyatlarımızla misafirlerimize en 
iyi ve kaliteli hizmeti sunmayı 
amaçlıyoruz” şeklinde konuştu.
“TRABZON HALKINDAN 
BAŞKAN ZORLUOĞLU'NA 
TEŞEKKÜR”
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkanı Murat Zorluoğlu da 
günün yorgunluğunu atmak 
için sıklıkla Ganita'yı tercih 
ediyor. Zorluoğlu ile karşılaşan 
vatandaşlar ise yanına giderek 
teşekkürlerini iletiyor. 
Trabzon'un nezih bir ortama 
kavuştuğunu ve eğlence 
hasretinin sona erdiğini dile 
getiren Trabzonlular, 
“Ganita'nın gündüzü ayrı 
akşamı ayrı güzel. Deniz şehri 
Trabzon'da deniz kenarına 
inemez olmuştuk. Ganita şimdi 
7'den 70'e her yaş grubunun 
bir şeyler bulabileceği ve keyif 
alacağı bir yer haline geldi. 
Bizlere bu imkânları sunan,  
Trabzon'u sıkıcı bir şehir 
olmaktan kurtarmak için gayret 
gösteren bir Büyükşehir 
Belediye Başkanına sahip 
olduğumuz için çok mutluyuz” 
ifadelerini kullandılar.

VALİ YILDIRIM, MEVLİD-İ
ŞERİF PROGRAMINA KATILDI
Trabzon Valisi Aziz Yıldırım, Ahilik Haftası Kutlamaları kapsamında düzenlenen Mevlid-i Şerif programına katıldı. 
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BÜYÜKŞEHİR'İN VİZYON PROJESİ
GANİTA YAZA DAMGA VURDU
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu'nun hayata geçirdiği Ganita-Faroz Sahil
Düzenlemesi, şehrin yüz akı projeleri arasına adını yazdırırken, her kesim tarafından takdirle karşılanmaya
devam ediyor. Gündüzü ayrı gecesi ayrı güzel olan Ganita, eğlence ve huzur atmosferini bir arada sunuyor.
Ganita'nın son haline hala inanamadıklarını dile getiren Trabzonlular, Başkan Zorluoğlu'na teşekkür ettiler.

ÇALIK VE HIZLI VEDA ETTİ
Vakfıkebir ilçesi Fevziye İlk ve Ortaokulunda tayini çıkan öğretmenler
Selçuk Çalık ve Gürsel Hızlı için veda programı düzenlendi.

akfıkebir ilçesi Fevziye 

Vİlk ve Ortaokulunda 
tayini çıkan öğretmenler 

Selçuk Çalık ve Gürsel Hızlı 
için veda programı 
düzenlendi. Vakfıkebir Fevziye 
İlkokulunda görev yapan 
öğretmenlerinden Gürsel 

Hızlı'nın Trabzon Ortahisar 
Prof. Dr. İhsan Koz İlkokuluna 
ve Vakfıkebir Fevziye 
Ortaokulu öğretmenlerinden 
Vakfıkebir Bilim ve Sanat 
Merkezine tayini çıkan Selçuk 
Çalık için görev yaptıkları 
okulun idareci ve 

öğretmenlerinin katılımıyla 
vedaprogramı düzenlendi. 
Tayini çıkan öğretmenlere 
plaket takdim eden Milli Eğitim 
Şube Müdürü Murteza Kıran, 
yaptıkları çalışmalar için 
teşekkür ederek yeni 
görevlerinde başarılar diledi.

TRABZON İL MÜFTÜSÜ AYDIN
YEREL BASINLA BULUŞTU
Trabzon İl Müftüsü Selami Aydın, Ganita mevkiinde kahvaltıda
basın mensuplarıyla bir araya gelerek açıklamalarda bulundu.

aklaşık 9 aydır 

YTrabzon'da görev 
yaptığını ifade eden Müftü 

Aydın, “İçinde bulunduğumuz 
hafta, Alemlere rahmet olarak 
gönderilen Peygamber 
Efendimizin vefatının yıl 
dönümü. Mevlit-i Nebi.. Bu hafta 
münasebetiyle yurt genelinde 
Diyanet İşleri Başkanlığımız bir 
çok ilde programlar tertip ediyor. 
Bizde programlar yapıyoruz. 
Diyanet İşleri Başkanlığımız bu 
seneki Mevlit-i Nebi temasının 
“İman ve istikamet” olarak 
belirledi. Her sene Mevlit-i 
Nebi'nin bir teması var. Bu 
seneki temamız, “İman ve 
istikamet” üzerine" dedi.
“HAYRİ GÜR SPOR 
SALONUNDA İCAZET 
TÖRENİ”
1461 hafızın icazet töreninin 
gerçekleştirileceğini belirten 
Aydın, "Fatih Sultan Mehmet 
Han'ın fethettiği, Yavuz Sultan 
Selim Han'ın valilik, Kanuni 
Sultan Süleyman'ın doğup 
büyüdüğü bu kadim şehirde 
1461 hafızımız var. Bu 

hafızlarımızın icazet 
merasimlerini Hayri Gür Spor 
Salonu'nda gerçekleştireceğiz. 
Bu Türkiye'de ilk olacak. Şu ana 
kadar Türkiye'de toplu şekilde 
1461 hafızın icazeti yapılmadı" 
diye konuştu. Trabzon şehrinin 
61 hassasiyetini göz önünde 
bulundurduklarını kaydeden İl 
Müftüsü Aydın, "Trabzonspor 
sevdadır, Trabzon 61'e 
düşkündür. Biz de 
Trabzonspor'umuzu 
destekliyoruz, başarıları bizi 
mutlu ediyor. Başarılı olduğunda 
şehirde mutluluk her yere 
yayılıyor. Dolayasıyla 1461'in de 
manası var. Hem 
Trabzon'umuzun fetih tarihi, hem 
de 61'e sevdalı bir şehir.. Bunu 
da ön planda tutarak, biz bu 
hafızlık icazet merasimini Sayın 
Diyanet İşleri Başkanımız Prof. 
Dr. Ali Erbaş hocamızın teşrifleri 
ile inşallah gerçekleştireceğiz" 
dedi.
“TÜRKİYE BİRİNCİSİ 
TRABZON'DAN ÇIKTI”
Yine aynı gün 2 Ekim'de 
Arsin'de Yeşilyalı Kuran 

Kursumuzun açılışı var. Orası da 
40 sene, 45 senedir Trabzon'da 
çok büyük hafızlar yetiştiren 
kursumuz. O kursumuzun da 
açılışını yapacağız. Trabzon 
Hafız yetiştiren şehirlerin en 
önünde gelen şehirdir.. Bu sene 
Hafızlık Yarışmasında Türkiye 
birincisi Trabzon'dan çıktı. Yine 
2 Ekim'de Trabzon 
Üniversitemizde yapılan 
Kampüs Camimiz var. Fatih 
Sultan Mehmet Han camisi. O 
camimizin açılışını 11.00'da 
yapacağız. Camimizin yanında 
Gençlik Merkezi açtık. Trabzon 
Üniversitesi Diyanet Gençlik 
Merkezi. 2 Ekim'de yoğun bir 
programımız var. Bu program 
Trabzon'un yapacağız büyük 
proje… Diğer şehirlerde belki 
bizim bu yaptığımız programı 
göz önünde bulundurarak daha 
büyük programlar yapacaklar.
Salon 10 bin kişi alıyor. Bütün 
ilçelerimizden katılım olacak. 
Gençlerimiz, kadınlar, çocuklar 
bütün herkesi davet ediyoruz. 
Bütün Trabzon'un iştirakiyle 
coşkuyla olacak.

oztepe Ahi Evran 

BCamisi'ndeki programa 
Vali Yıldırım'ın yanı sıra 

Ortahisar Kaymakamı Gürkan 
Demirkale, AK Parti Trabzon 
Milletvekili Yılmaz Büyükaydın, 
İlçe Belediye Başkanı Ahmet 
Metin Genç, İl Müftüsü Selami 
Aydın, Esnaf ve Sanatkârlar 

Odası Başkanı Metin Kara, 
Ticaret İl Müdürü Kasım Tiryaki, 
İl Protokolü ve vatandaşlarımız 
katıldı. Vali Aziz Yıldırım, "Bu 
hafta Ahilik Haftası. Ahilik esnaf 
ahlakı için önemlidir. Onlar iyi 
esnafın ve Müslüman insanın 
nasıl olması gerektiğini bizlere 
gösterdiler. Hepsi Allah rızası 

için çalıştılar. Ahi Evran 
Dedemiz bize ticaretin nasıl 
olması gerektiğini ortaya 
koymuştur. Allah hepsinden razı 
olsun ruhları şad olsun." dedi.
Programın ardından Vali ve 
beraberindekiler Ahi Evran 
Dede Türbesi'ni ziyaret ederek 
dua okudular.
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PUANLARI PAYLAŞTILAR 1-1

akfıkebir Sahil Suni Çim 

Vsahada oynana Trabzon 
1. Amatör Küme ikinci 

hafta müsabakasında 
temsilcimiz Büyükliman 
Belediyespor, sahasında 
Trabzon Karadeniz'i ağırladı. 
Karşılaşma iki ekibin bulduğu 
karşılıklı gollerle 1-1 eşitlikle 
tamamladı. Temsilcimizin golünü 
3. dakika da İbrahim Ethem 
atarken, Trabzon Karadeniz'in 

eşitlik golü Ömer Faruk'tan geldi.    
SAHA: Vakfıkebir Sahil 
Stadyumu 
HAKEMLER: Sinan Özcan***, 
Ahmet Tolga Tomar***, Mert 
Omay***
BÜYÜKLİMAN 
BELEDİYESPOR: Serkan**, 
Adem** (Murat Can**), Ahmet 
Talha**, İlhan**, Şevki**, 
Mehmet Ali**(Bayram**), 
Engin**, İbrahim Ethem**, 

Emrah**(Soner**), Yılmaz**, 
Ahmet Deniz** 
TRABZON KARADENİZ: 
Remzihan**, Abdul Aziz**, Halil 
İbrahim**, Melih**, Hasan 
Melih**, Sedat**, Mehmet**, 
Kerim*,* Ramazan** (Ömer 
Faruk**), Yücel, Atakan** 
GOL: Dk.3 İbrahim Ethem 
Bektaş (Büyükliman Bld.) Dk.50 
Ömer Faruk Pervane ( Trabzon 
Karadeniz)alilik Makamında 

Vgerçekleşen ziyarette 
misafirleri ile bir süre 

sohbet eden Trabzon Valisi 
Aziz Yıldırım, Türk Kızılayı 
Doğu Karadeniz Bölge Kan 
Merkezi Müdürü Dr. Dila 
Baran'dan yapılan çalışmalar 
hakkında bilgiler aldı. 
Ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile getirerek 

teşekkür etti. Çalışmalarında 
kolaylıklar diledi.
Ziyareti sırasında yapılan 
çalışmalar ve gönüllüler 
tarafından Kızılay'a 
bağışlanan kanların ihtiyaç 
sahiplerine ulaştırılmadan 
önce hangi işlemlerden 
geçirildiği hakkında Kızılay 
Kan Bölge Müdürü Dr. Dila 
Baran'dan bilgi alan Vali 

Yıldırım; kan vermenin hayat 
kurtarmaya vesile olduğunu 
belirtip kan bağışının önemi 
üzerinde durarak tüm 
vatandaşları kan bağışı 
yapmaya davet etti.
 Türk Kızılayı Doğu Karadeniz 
Bölge Kan Merkezi Müdürü Dr. 
Dila Baran, ziyaret anısına Vali 
Aziz Yıldırım'a çiçek ve Kızılay 
Fincanı hediye etti.

KIZILAY BÖLGE KAN
MERKEZİ MÜDÜRÜ'NDEN
VALİ YILDIRIM'A ZİYARET
Türk Kızılay Doğu Karadeniz Bölge Kan Merkezi Müdürü Dr. Dila Baran
ve Yönetim Kurulu Üyeleri, Trabzon Valisi Aziz Yıldırım'ı ziyaret etti.

YEŞİLAY ESKİDEN SADECE
BİR TABELADAN İBARETTİ
Trabzon Valisi Aziz Yıldırım Yeşilay Trabzon Şube Başkanlığı Tarafından Düzenlenen Programa Katıldı.

03.10.2023

MÜFTÜ AYDIN, ESNAF VE
VATANDAŞLARA GÜL HEDİYE ETTİ
Trabzon İl Müftülüğü tarafından,  Trabzon Maraş Caddesi, Uzun Sokak ve
15 Temmuz Şehitler ve Hürriyet parkında esnaf ve vatandaşlara gül hediye edildi.

evlid-i Nebi / Camiler 

Mve Din Görevlileri 
Haftası etkinlikleri 

kapsamında İl Müftüsü Selami 
Aydın ve Müftülük Personeli 
tarafından esnaf ve 
vatandaşlara gül hediye edildi.
Trabzon İl Müftüsü Selami 
Aydın, " Böyle bir etkinlik 
düzenleyerek Peygamber 
Efendimizin doğumunu 

hatırlatmak Mü'miler olarak 
hayatımız boyunca istikamet 
üzere olmamız, Peygamberimiz 
(sav)'in insanlığa hayat veren 
ilkelerini ailemizde, çevremizde 
ve insani ilişkilerimizde hakim 
kılmanın gayreti içerisinde 
olmamız gerektiğini ifade 
ederek, esnaf ve 
vatandaşlarımıza gül hediye 
ettik. Bu hafta etkinliklerimiz 

devam edecek. Bu vesileyle 02 
Ekim 2023 Pazartesi günü Saat 
14.00'te Trabzon Hayri Gür 
Spor Salonunda Diyanet İşleri 
Başkanımız Sayın Prof. Dr. Ali 
Erbaş'ın katılımıyla 
düzenleyecek olduğumuz  
"2023 Yılı Mevlid-i Nebi ve 
1461 Toplu Hafızlık İcazet 
Merasimi"ne davet ediyorum" 
dedi.

rabzon Valisi Aziz 

TYıldırım ve eşi Güllühan 
Yıldırım, Yeşilay 

Trabzon Şube Başkanlığı 
tarafından düzenlenen 
programda İl Millî Eğitim 
Müdürü Hasan Uygun, Yeşilay 
Trabzon Şube Başkanı Av. Işıl 
Demir Güner, Yeşilay Doğu 
Karadeniz Bölge Koordinatörü 
Köksal Boz, Yönetim Kurulu 
Üyeleri, Türkiye Bağımlılıkla 

Mücadele Formatörleri, 
uygulamalı rehber öğretmen 
ve psikolojik danışmanlarla bir 
araya geldi.
Vali Aziz Yıldırım, "Yeşilay 
eskiden sadece bir tabeladan 
ibaretti ama Sayın 
Cumhurbaşkanımız bu alanda 
önemli adımların atılmasını 
sağlayarak Yeşilay daha 
işlevsel hale getirildi. Alkol, 
sigara, uyuşturucu gibi pek 

çok kötü alışkanlıklardan 
bağımlıların kurtulması 
konusunda önemli çalışmalar 
yürütüyor. Çocuklarımızın ve 
gençlerimizin bu kötü 
alışkanlıklara bulamaması 
konusunda da çok önemli 
çalışmalar var. Bu alanda 
yürütülen mücadeleyi asla 
bırakmayacağız. Yeşilay'ın 
fedakarca çalışan görevlilerini 
tebrik ediyorum." dedi.
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Trabzonspor, Trendyol Süper Lig'in 7. haftasında bugün ligin yeni ekiplerinden Pendikspor'u
ağırladı. Fırtına sahadan 2-1 galip ayrılırken Onuachu üçüncü maçında üçüncü golünü attı.

2-1

aç başlar başlamaz 

MTrabzonspor golle 
buluştu!  3. dakikada 

kullanılan köşe vuruşunda 
Bordo-Mavililer'in yeni 
transferi Onuachu kafa 
vuruşuyla topu filelere 
göndererek üçüncü maçında 
üçüncü golünü atmış oldu.  
20. dakikada Mehmet Can 
Aydın, Visca ile 
paslaşmasının ardından topla 
birlikte ceza sahası içine 
girerek yaptığı vuruşta meşin 
yuvarlak üstten auta çıktı.
“BAKASETAS SERBEST 
VURUŞTAN ATTI”
28. dakikada Pendikspor'un 

ceza sahasının hemen 
önünde Trabzonspor serbest 
vuruş kazandı. Topun başına 
geçen Bakasetas'ın şutu 
baraja çarparak yön değiştirdi 
ve ağlarla buluştu: 2-0
“ÇEKİCİ FARKI 1'E 
İNDİRDİ”
37. dakikada Midtsjo, 
Mendy'den kaptığı topu Endri 
Çekiçi'ye verdi. Kaleci ile 
karşı karşıya kalan Endri 
Çekiçi'nin vuruşunda kaleci 
Uğurcan Çakır'ı geçen top 
kale çizgisinde Benkoviç'in 
müdahalesine rağmen filelere 
gitti. 2-1
“TRABZONSPOR 10 KİŞİ!”

56. dakikada ilk sarı kartı 
gören Trabzonspor'da Mendy, 
72. dakikada gördüğü ikinci 
sarı kartla kırmızı kart gördü 
ve takımını 10 kişi bıraktı. 
Mendy haftaya oynanacak 
Adana Demirspor maçında 
forma giyemeyecek. Kalan 
dakikalarda başka gol olmadı 
ve Trabzponspor sahadan üç 
puanla ayrıldı ve puanını 15 
yaptı. Pendikspor ise 4 
puanda kaldı. Önümüzdeki 
hafta Trendyol Süper Lig'de 
Trabzonspor, Adana 
Demirspor'a konuk olacak, 
Pendikspor ise sahasında 
Sivasspor'u ağırlayacak.

VAKFIKEBiR'DE HEDEF ÞAMPiYONLUK
Türkiye Masa Tenisi 1. Lig maçlarının başlamasına kısa bir süre kala “Vakfıkebir 14 Şubat” Masa Tenisi takımı hazırlıklarını yaptıkları antrenmanlarla sürdürüyor. 

asa Tenisinde 2023-

M2024 sezonun 
başlamasına kısa bir 

süre kala takımlar hazırlıklarını 
sürdürürlerken, Vakfıkebir 14 
Şubat Masa Tenisi Takımı 6-8 
Ekim tarihlerinde Adana ilinde 
yapılacak olan 1. Lig 1. Etap 
müsabakalarına sıkı bir 
antrenman programı ile 
hazırlanıyorlar.
“VAKFIKEBİR'E 
ŞAMPİYONLUK YAKIŞIR”
Birinci Ligde mücadele edecek 
olan Vakfıkebir 14 Şubat Masa 

Tenisi Takımı, antrenör Yavuz 
Çalış nezaretinde yoğun bir 
tempo ile çalışıyor. Yetiştirdiği 
oyuncularla dikkat çeken 
Vakfıkebir 14 Şubat Takımı, 
2023 – 2024 sezonu öncesinde 
de oyuncularının form grafiğinin 
yüksek olması dolayısı ile lige 
şampiyonluk parolası ile 
başlayacaklar. 
Antrenör Yavuz Çalış yaptığı 
açıklamada; 6-8 Ekim de Adana 
ilinde yapılacak olan 1. Lig 1. 
Etap müsabakalarına sıkı bir 
antrenman programı ile 

hazırlıyoruz. Bu yılda ligdeki 
hedefimiz kalıcı olmak ve 
şampiyonluğun en büyük adayı 
olmaktır. Çalışmalarımızı bu 
doğrultuda sürdürüyoruz. 
Vakfıkebir'e şampiyonluk yakışır. 
Takımımız şuan itibariyle lige 
hazır. Heyecanla maçları 
bekliyoruz. İnşallah bize 
güvenenleri mahcup 
etmeyeceğiz. Bu anlamda maddi 
ve manevi desteğe ihtiyacımız 
var dedi. Vakfıkebir 14 Şubat 
Masa Tenisi takımımıza yeni 
sezonda başarılar diliyoruz.


